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Sveiki!
Nesen uzzināju, ka Saulkrastu Domes deputāts Alens Horsts, tas pats, kurš 2017. gadā
uzrakstīja Atklātu vēstuli 447 saulkrastiešiem, ir Skultes ostas pārvaldes valdes
priekšsēdētājs. Pār kādiem nopelniem un kādā veidā šis cilvēks ir nokļuvis tik atbildīgā
amatā, kura reputācija un zināšanas ir stipri apšaubāmas! Kā Alens Horsts spēj darba
laikā apvienot darbu kā valdes priekšsēdētājs Skultes ostā un pļaujot zāli ap daudzdzīvokļu
namiem Zvejniekciemā? Lūdzu neklusēt, pretējā gadījumā šis jautājums tiks uzdots
žurnālistiem – tauta visu redz!


